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             P R O C E S  -  V E R B A L 

          Încheiat azi 27.08.2021 cu ocazia şedinţei ordinare  a  Consiliului Local Huedin. 

          Şedinţa a fost convocată prin dispoziţie de către PRIMAR, prezenta menţiune realizându-se 

în conformitate cu  O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul Administrativ. 

 Consilieri total 15, consilieri prezenţi 14, consilieri absenți 1(Farkas Marius). 

         Dl.Secretar Cozea Dan deschide ședința, solicită alegerea unui nou președinte de ședință 

pe următoarele 90 de zile. 

Dl. Consilier Matiș Horea Dorin îl propune ca președinte de ședință pe dl. Achim Călin, iar 

dl. Achim Călin îl propune ca președinte de ședință  pe dl. Fărcaș Cătălin. 

In urma votului dl. Achim Călin este desemnat ca președinte de ședință pentru următoarele 

90 de zile. 

 Se supune la vot procesul verbal al ședinței din data de 30.07.2021 și se aprobă în 

unanimitate. 

 Se supune la vot ordinea de zi și se aprobă în unanimitate. 

 D.na Vaida Laura în calitate de director la Grădinița cu PP Prichindeii Veseli Huedin 

prezintă informarea cu privire la începerea noului an școlar, menționând că au fost executate 

lucrări de igienizare, reparatii, achiziții lemne de foc, planul de școlarizare îndeplinit 100% 

menționând totodată că cererile pentru înscrierile copiilor sunt mai multe decât locurile existente, 

mai ales pentru programul prelungit.  Menționează că au fost achiziționate jucării, topogan cu 

ajutorul Asociatiei Dreptul la Viață, mulțumind pe această cale d.lui consilier Simplicean Horea 

pentru sprijinul acordat în asigurarea spațiului verde. 

 D.na director Șaitiș Cristina acordă lămuriri cu privire la pregătirea noului an școlar la 

Liceul Tehnologic Vlădeasa, menționând că au fost zugrăvite 6 săli de clasă, inclusiv 4 săli la 

clădirea lungă de la stradă, alte lucrări vizând reparația parcheltului, reparații la acopriș, curățenie, 

deratizare, procurarea stocului de măști, dezinfectant, menționând totodată că școala are 

autorizațiile la zi.    

 Dl. consilier Matiș Horea acordă lămuriri cu privire la pregătirea noului an școlar la Liceul 

Teoretic O.Goga menționând că s-au făcut reparațiile și igienizările necesare, iar în ceea ce 

privește sala de sport arată că se va efectua expertiza de rezistență a clădirii iar în anul 2022 va fi 

eliminată egrasia de la unii pereți ai sălii. 

Dl. consilier Achim Călin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea cofinanțării în 

procent de 10% a obiectivelor de investiții de către Consiliul Local Huedin în baza art.198 din 

Legea nr. 95/2006, (dotare cu aparatură medicală conform contract nr.8587/4/2021 și a actului 

adițional nr.1 la contractul nr. 8587/4/2021) în anul 2021, pentru Spitalul Orășenesc Huedin, 

respectiv suma de 117.333 lei, aprobarea rectificării bugetului local al Orașului Huedin pe anul 

2021, cu suma de 1.173.333 lei. 

D.na director economic Pandrea Rodica  acordă lămuriri răspunzând d.nei Goga Oana că 

rectificarea vizează sumele alocate pentru spital, de la Ministerul Sănătății pentru procurare 



aparatură medicală, cu o investiție de 90% din costuri asigurată de minister și 10% de Consiliul 

Local, menționând că suma nu a fost aprobată la începtul anului întrucât nu era cuprinsă în planul 

de investiții, neștiindu-se faptul că ministerul va aproba cofinanțarea. Răspunde d.lui Ciota Marius 

Iosif  arătând că suma din proiectul de hotarâre nu are legătură cu proiectul cu finanțare europeană 

care se derulează la spital, fiind vorba despre o sumă din bugetul de stat, menționând că Ministerul 

Sănătății dă un buget care ulterior se rectifică, spitalul trebuind să facă achiziția de aparatură după 

care se face plata și se justifică cheltuirea sumelor. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

 Dl. consilier Achim Călin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării 

bugetului de venituri și cheltueli al Spitalului Orășenesc Huedin pe trim.III.2021 în valoare totală 

de 1.543.333 lei, rectificarea Listei de investiții pe TRIM. III 2021 a Spitalului Orășenesc Huedin, 

rectificarea Bugetului de Venituri și Cheltueli Consolidat - sursa F al Orașului Huedin, pe trim.III 

2021 cu suma de 1.543.333 lei. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

 Dl.Consilier Achim Călin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea casării, 

scoaterea din gestiune și scăderea din evidențele contabile a bunurilor propuse a fi casare în 

inventarul din 31.12.2020, la  GRĂDINIȚA cu Program Prelungit Prichindeii Veseli Huedin - 

Obiecte de inventar degradate total,  în valoare de 31.377,80 lei.  

Se  supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unnaimitate.      

 Dl.Consilier Achim Călin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea casării și 

scoaterea din funcțiune a materialelor (bunurilor) de reparații primite din donații în perioada 2005-

2008 degradate, constatate la inventarierea din data de 11.06.2021 în valoare  de 5.876,30 lei,  

429,66 lei și 13.207,69 lei, la Spitalul Orășenesc Huedin. 

   Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

 Dl. Consilier Achim Călin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea transformării 

postului vacant aferent funcției publice de execuție de inspector, clasa I, grad profesional asistent 

în cadrul Compartimentului de Guvernanță Corporativă, ID de post 471481 (poziţia nr.92 în Statul 

de Funcții  din Aparatul de Specialitate al Primarului Orașului Huedin) în post de inspector, clasa 

I, grad profesional superior, aprobarea modificării Statului de Funcții din Aparatului de 

Specialitate al Primarului Orașului Huedin.  

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

Dl.Consilier Achim Călin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea efectuării 

schimbului de locuințe în blocul A.N.L din Huedin, str. Aleea 1 Mai, nr. 4, respectiv apartamentul 

cu nr. 7, etajul 3 deținut în baza contractului de închiriere nr.10553/07.12.2016 de d-na Necula 

Mihaela Claudia, cu apartamentul nr.9, etaj M (mansardă) din blocul A.N.L nr.6, deținut în baza 

contractului de închiriere nr.11142/12.12.2019 de dl.Pleș Constantin. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

Dl.Consilier Achim Călin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea închirierii unui 

spațiu situat pe domeniul public al orașului Huedin, str. P.ta Republicii nr. 8 (lângă podul peste 

râul Domoș), în suprafață totală de 2 mp.,spațiu destinat prelungirii construcției provizorii tip 

chioșc.  

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă  în unanimitate. 

Dl. consilier Achim Călin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea transformării 

unor posturi, respectiv scoaterea la concurs a unor posturi la Spitalul Orășenesc Huedin.  

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

Se prezintă informarea cu privire la îndeplinirea Hotărârilor Consiliului Local pe luna iulie 

2021. 

La diverse dl secretar Cozea Dan răspunde d.nei Goga Oana  menționând că participă doar 



la activitatea de încasare a taxelor de ocupare a locurilor de vânzare în cadrul administrației pieți, 

asigurându-se că această activitate se desfășoară  cu încasarea exactă a tuturor taxelor și la 

suprafața reală ocupată de comercianți. Informează cu privire la activitatea Poliției Locale, 

inclusiv pe activitatea de constatare și sancționare contravențională de la începutul anului 

aplicandu-se 310 sancțiuni în valoare de 79.645 lei. 

De asemenea, luând act de solicitarea d.lui consilier Ciota Marius Iosif, arată că se vor lua 

măsuri privind degajarea unor auto neînmatriculate ce staționează pe str. Gheorghe Doja pentru a 

se facilita accesul părinților cu copii la Creșă și Grădiniță odată cu începerea noului an școlar. 

Dl.consilier Ciota Marius Iosif solicită lămuriri cu privire la publicarea pe SICAP privind 

intenția de contactare a unor servicii de consultanță – diriginte de șantier pentru investiția la 

Spitalul Orașenesc Huedin, d.na director economic menționând că acest demers s-a făcut ca 

urmare a demisiei dirigenției de șantier anterioară. 

Dl. Primar acordă lămuriri d.lui Ciota Marius Iosif privitoare la necesitatea desemnării 

unei alte firme care să asigure dirigenția de șantier pentru aceste lucrări la Spital, menționând că 

noua firmă a acceptat o sumă mai mică decât cea inițială, lucrările la spital având termen de 

execuție de 18 luni.  

D.na director economic răspunde d.lui Ciota Marius Iosif cu privire la contractul de 

mentenanță la camerele de luat vederi aferenta sistemului de supraveghere video,  menționând că 

suma de 34.000 este pe 12 luni. 

Dl. consilier Ciota Marius Iosif consideră că în 2 ani se schimbă toate camerele de luat 

vederi, menționând că, contractul trebuie să vizeze și mentenanța camerelor la ghenele de gunoi, 

d.na viceprimar menționează că deocandată vor fi montate 31 de camere la ghenele de gunoi. 

Dl. Primar răspunde d.nei Goga Oana Raluca  cu privire la proiectul consiliului civic, 

arătând că sa parcurs procedura legală organizându-se 3 licitații publice pentru valorificarea 

materialului - deșeu rezultat din lucrările de amenejare a unor străzi și depozitat în incinta fostului 

ștrand din parcul tineretului, arătând că nu s-a înscris nici o firmă, urmând ca în etapa următoare 

să se încerce valorificarea acestui deșeu prin negocierea directă, trebuind să se efectueze curățenia 

în zona respectivă, d.na Goga Oana Raluca  menționează că a fost respectată procedura legală în 

cazul de față.  

 Dl. consilier Ciota Marius Iosif consideră că trebuia dezafectată zona, respectiv de deșeul 

încă din anul 2016. 

 Dl. Primar menționează că procedura de valorificare a deșeului în cauză trebuia să respecte 

procedura legală în vigoare, cu publicitatea aferentă și organizarea licitației publice. 

 Dl. consilier Ciota Marius Iosif consideră că nu ar trebui luate în considerare la procedura 

de valorificare următoare, firmele ce au depus cereri și  nu au mai participat ulterior la licitație. 

 D.na director economic răspunde d.lui Ciota Marius Iosif cu privire la contractele de 

publicitate,  arătând că sunt încheiate 3 contracte cu 3 firme. 

 Dl. consilier Ciota Marius Iosif apreciază că suma de 24.000 lei pe an este prea mare în 

condițiile în care primăria are si-teu propriu și facebook. 

 Dl. consilier Simlicean Horea menționează că orce primărie are sevicii de publicitate. 

 Dl. Primar menționează că alte primării au alocat sume foarte mari pentru publicitate, 

pentru Primaria Huedin, conform contractului se asigură tipărirea unui număr de 1.500 ziare/lună 

prin care se realizează publicitatea Hotărârilor Consiliului Local în urma ședințelor. 

 Dl. consilier Ciota Marius Iosif  propune să se promoveze Consiliul Local pe pagina de 



facebook. 

 Dl. Primar menționează că, firma din Dej care a efectuat anterior curățenia în oras, realiza 

în condiții foarte bune și activitatea de cosire spațiu verde. 

 D.na consilier Goga Oana Raluca este de părere că firma a plecat din oraș întrucât s-a 

simțit vinovată. 

Dl. Primar menționează că activitatea de curățenie și cosit spații verzi o realizează SC 

Salubriterm Serv SRL în perioada de vară, iar o firmă nu poate face această activitate cu mai puțin 

de 12.000 lei, d.na Oana Goga menționează că firma are de cosit, deratizat și măturat trotuare. 

 Dl. Primar menționează că sunt cele mai mici prețuri la aceste servicii, contractul 

adjudecându-se pe SEAP. 

 Dl. consilier Ciota Marius Iosif menționează că SC Salubriterm Serv SRL a dat foc la 

resturi vegetale în parcul tineretului, dl. primar menționează că dl. Ciota Marius Iosif dacă a 

sesizat această problemă trebuia să-l sune pe directorul Edveș Călin, solicitând d.lui Ciota Marius  

să găsească o firmă care să efectueze toate aceste servicii de curățenie, măturat și la un preț de sub 

cel de 12.000 lei pe lună. 

 Dl. consilier Simplicean Horea consideră că cei care au nemulțumiri să vină cu soluții, 

contractul de curățenie fiind încheiat cu Primăria. 

 D.na consilier Goga Oana Raluca consideră că nu este vorba despre critici, intenția a fost  

să se mai controleze activitatea și să se facă mai bine. 

Dl. consilier Ciota Marius Iosif menționează că nici acum SC Transim SA nu are si-teu. 

 D.na consilier Oana Goga menționează că au fost suspiciuni, dar nu de la noi au plecat, 

întrebând când au fost văzute mașinile de măturat stradal. 

 Dl. Primar răspunde d.lui Ciota Marius Iosif, arătând că se va rezilia contractul  cu firma 

care nu și-a îndeplinit obligațiile de realizare a PUG-ului, discutându-se situația PUG-ului și cu 

arhitectul șef al județului, concluzia fiind că se vor relua procedurile de la capăt,  se va face un nou 

contract cu altă firmă valorificându-se activitatea desfășurată de firma anterioară, urmând ca în 

câteva luni lucrarea să fie realizată. 

 Dl. Secretar răspunde d.lui Ciota Marius Iosif arătând că, în conformitate cu prevederile 

legale în vogoare, valabilitatea PUG-ului a fost prelungită succesiv prin mai multe acte normative. 

 Dl. consilier Matiș Horea invită consilieri locali la festivitățile de deschidere a noului an 

școlar, sperând cu prezență fizică.  

  Dl. Primar menționează că Primăria a câștigat un proiect pentru învățământ, se vor investi 

20 miliarde în școli pentru achiziționare de laptopuri și tablete,  existând și un proiect pentru 

igienă. Menționează că în ceea ce privește infrastructura de apă, canal și gaz sa discutat cu 

operatorii pentru urgentarea lucrărilor, fiind nemulțumit că unele persoane nu văd partea pozitivă 

și finalitatea acestor lucrări care toate sunt realizate cu bani din afara bugetului, s-au adus cca. 25 

milioane euro pentru realizarea acestei infrastructuri ceea ce reprezintă bugetul local pe 25 de ani, 

arătând că se fac eforturi continue și zilnice astfel încât firmele să aducă terenul la starea inițială în 

urma investițiilor, astfel încât lucrările ulterioare să fie de cât mai mică anvergură. Menționează că 

în maxim două săptămâni vor începe lucrările de reabilitare și asfaltare a unor străzi pe care a fost 

realizată deja infrastructura de apă și canal, iar cât privește asfaltarea drumului de la Cetatea 

Veche,  plățile vor fi efectuate după rectificarea bugetară. Informează de asemenea despre lucrările 

de reamenajare a terenurilor de tenis, începerea reparațiilor de la drumul Bicalat, reparații pe alte 

străzi ce nu sunt afectare de lucrările la apă și canal, urmând a se efectua marcajele pe cele trei 



intersecții menționate într-o ședință anterioară, respectiv în fața Catedralei Ortodoxe, intersecție 

str. Morii, Zorilor cu A. Munteanu și intersecție str. 1 Mai cu str. A. Iancu, cât și unele marcaje la 

alte parcări inclusiv pe str. A. Iancu. Informează că în primul weekend din luna septembrie se va 

desfășura festivalul Produs de Cluj. 

 Informează că se vor face lucrări la piața de pe str. B.N Antal în luna septembrie, astfel 

încât să poată fi redeschisă începând cu  01.10.2021. Informează de asemenea despre acordarea 

unor pachete școlare gratuite în valoare de 99 lei/pachet, cu rechizite școlare pentru copiii din 

clasele pregătitoare și cei care încep clasa I,  odată cu începerea anului școlar. Acordă lămuriri cu 

privire la funcționarea semafoarelor arătând că investiția în acestea sa făcut în interesul locuitorilor 

orașului iar recentele lucrări de asfaltare pe drumul național au afectat într-o oarecare măsură 

fluența circulației întrucât au fost distruse celulele din zona asfaltului care fluidizau și asigurau o 

circulație mai bună atât auto cât și pietonală, urmând ca în cel mai scut timp posibil să se 

reconfigureze timpii de funcționare a semafoarelor astfel încât să se asigure o cât mai bună 

circulație. 

 Nemaifiind alte probleme de discutat şedinţa se declară închisă, drept pentru ce s-a încheiat 

prezentul proces verbal. 

 

 

 

 

 

 

     

 

 

      Preşedinte de şedintă,    Secretar General UAT,                       

  Achim Călin                                      Cozea Dan 

               ..........................................                                        ...........................................  

 


